

大学英语六级词汇真题练习题（十四）PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/259/2021_2022__E5_A4_A7_E5_AD_A6_E8_8B_B1_E8_c84_259920.htm

27. The jobs of wildlife technicians and biologists seemed _____ to him, but one day he discovered their difference. A) identical B) vertical C) parallel D) specific
28. Mary became _____ homesick and critical of the United States, so she fled from her home in west Bloomfield to her hometown in Austria. A) completely B) sincerely C) absolutely D) increasingly
29. Despite almost universal _____ of the vital importance of women's literacy, education remains a dream for farm women in too many countries of the world. A) identification B) compliment C) confession D) acknowledgement
30. In today's medical, little agreement exists on the _____ for defining mental illness. A) legislation B) requirement C) criteria D) measures
31. The lady in this strange tale very obviously suffers from a serious mental illness. Her plot against a completely innocent old man is a clear sign of _____. A) impulse B) insanity C) inspiration D) disposition
32. The Prime Minister was followed by five or six _____ when he got off the plane. A) laymen B) servants C) directors D) attendants
33. There is no doubt that the _____ of these goods to the others is easy to see. A) prestige B) superiority C) priority D) publicity
34. All the guests were invited to attend the wedding _____ and had a very good time. A) feast B) congratulations C) festival D) recreation

答案：27.A 参考译文：野生动物技术专家和生物学家的工作对他来说没什么区别，但是有一天他发现了他们两者的不同。

A)identical 相同的 B)vertical 垂直的 C)parallel 平行的 D)specific 特别的 28.D 参考译文：Mary日渐思乡，同时也对美国感到不满，于是她从她西布卢姆菲尔德的家回到了澳洲家乡。

A)completely 完全地，彻底地 B)sincerely 真诚地 C)absolutely 完全地，绝对地 D)increasingly 日益增加地 29.D 参考译文：尽管在妇女受教育的至关重要性上（人们）有统一的共识，在世界上的很多国家，接受教育对农村妇女仍然是一个梦。

A)identification 鉴定；身份证 B)compliment vt.赞美 C)confession 坦白，供认 D)acknowledgement 承认，感谢 30.C

参考译文：当今医学上，在定义精神病的标准时很少有相同意见。 A)legislation 立法，法规 B)requirement 要求 C)criteria 标准 D)measures 度量，措施 31.A 参考译文：这本奇异小说里的女士有严重的精神疾病，她对完全无辜的老人实施的阴谋很明显地是一种冲动。 本题为上下义词复现。题干第一句提到suffer from a serious mental illness，指患一种严重的精神疾病，那么后面说介绍的反应自然也应该是这种疾病的反应。

A)impulse 冲动 B)insanity 疯狂，愚昧 C)inspiration 激动，鼓舞，灵感 D)disposition 性情，气质 32.D 参考译文：首相走下飞机，后面跟着五六个随从。 A)laymen 外行，门外汉 B)servants 仆人 C)directors 主任，主管，董事，导演 D)attendants 侍者，护理人员 33.B 参考译文：毫无疑问，很容易看出来这批货物比其他货物更好。

A)prestige 威望 B)superiority 优势，superiority to表示"比.....优越"。 C)priority 优先，重点

D)publicity 宣传 34.A 参考译文：所有的客人都被邀请参加婚礼，并且度过了愉快的一段时间。 A)feast 宴会，表示婚礼宴会等应用feast。 B)congratulations 祝贺 C)festival 节日

D)recreation 消遣，娱乐活动 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com